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Abstract (en)
[origin: WO2016165840A1] The present invention relates to a construction element (1), a construction kit and a construction comprising the
construction elements (1) according to the invention, said construction element (1) comprising two panels (2 and 3) linked together and held
substantially parallel to one another by at least one spacer (4), the panels (2, 3) comprising at least four faces forming an upper edge (52, 53), a
lower edge (62, 63), a first side edge (72, 73) and a second side edge (82, 83), said first side edge (72, 73) and/or said second side edge (82,
83) comprising connection means (9 and/or 10) complementary to, and for engaging with, connection means of at least one adjacent construction
element (1), said connection means (9 and/or 10) of one or both panels (2, 3) including connection means (11) to a locking part (12) locking the joint
between two adjacent construction elements (1), said locking part engaging a panel (2, 3) by said first edge (72, 73) or said second edge (82, 83).

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à un élément de construction (1), un kit de construction, et une construction, comprenant l'élément de construction
(1) selon l'invention, ledit élément de construction (1) comprenant deux éléments (2 et 3) reliés entre eux, et maintenus sensiblement parallèles
l'un à l'autre par au moins une entretoise (4), les élément (2 et 3) comprenant au moins quatre faces formant un bord supérieur (52, 53), un bord
inférieur (62, 63), un premier bord latéral (72, 73) et un second bord latéral (82, 83), ledit premier bord latéral (72, 73) comprenant des moyens de
connexion (9) complémentaires avec les moyens de connexions (10) du second bord (82, 83), et qui engagent les moyens de connexion (10) du
bord second bord (82, 83) d'un élément de construction (1) adjacent, les moyens de connexion (9 et 10) comprenant des moyens de connexion (11)
dés deux éléments (2 et 3) à une pièces de verrouillage (12).
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